

Referat til kretsstyremøte nr. 4

Digitalt møte mandag 02/09 2024 klokken 20:00 - 21:00.

Møtelink: <https://meet.google.com/ekm-pmus-gmq>

Eller slå nummeret: (NO) +47 21 40 05 64 PIN-kode: 167 159 024#

Deltok: Thomas, Kristian, Marianne, Geir

Deltok ikke: Øyvind, Tore

I – Informasjonssak

D – Drøftingssak

B – Beslutningssak

Agenda

1. B - Konstituering av møte

- a. Valg av møteleder – Forslag Denise **Thomas er valgt**
- b. Valg av referent – Forslag Kristian **Kristian er valgt**
- c. Godkjenning av innkalling

2. D - Er det noe fra forrige gang?

3. Kommende eller gjennomførte arrangementer

Gjennomførte

- **Sommertreff på Tredalen 21. august**
 - Hyggelig treff, prat om hvordan midler skal disponeres. Tredalen vil være byggeplass gjennom hele 2025. De har en plan om å være ferdig med byggetrinn 1 innen sommeren 2026. Skal bli nok soveplasser og møterom for å kunne romme arrangementer som KL/KS
- **Friluftsfest 30. august - 01. september**
 - Tre stykker fra Askim speidergruppe deltok. Vi har ikke fått noen tilbakemeldinger ennå
- **Friluftslivets dag i Sarpsborg**
 - 5 speidergrupper deltok. Tre fra kretsen og to KM grupper. Runar Sørensen fra NSF deltok. Mulig det også resulterer i rekruttering av en ny leder. var et sted mellom 500-1000 deltagere innom

Kommende

- Minileir Follo krets 6. september - 8. september. Allerede gjennomgått
- Rover 5-kamp: 20.-22. september Tønsberg Allerede gjennomgått
- **Småspeiderløft:** 28. september -
Status - Invitasjon sendt ut.
Kristian skulle spørre forbundet og/eller Speidersport om eventuelle gaver/premier.
- NM - Evaluering 28. september Halden/Fredriksten Festning Allerede gjennomgått

4. Høstforum - Thomas

- Status på inviterte foredragsholdere.
Runar Sørensen (Tore) Ikke fått svar ennå, Tore purrer
Sturla Skjulhaug Storemyr (Thomas) Sturla kunne ikke komme, men Katarina kan komme og presentere ny strategi og nytt fra NSF.
Styrehonorar - Andreas Kjellmann (Tore) Dette er i orden.
Reklamefilmer NSF - Andreas og Denise (Tore) Dette er i orden.
Valgkomiteen - Heidi og Håkon (Thomas) Vil presentere vervene i styret. Heidi kommer, men ikke Håkon.
Kretskonkurranses statutter - Håkon (Thomas) Opplegg klart her Marker v/Bjørgis holder i dette.
Hvem kan ta over oppgaven til Lederombudet? Økt på lørdag når speiderne er på tur.
Vi ser på påmeldingslisten og ser om noen er aktuelle.

Se forøvrig oppdatert tidsplan for utfyllende info om gjennomføringen.
Tore purrer på manglende speidergrupper

5. Eventuelt

- Speiderforum- Kun 1 deltaker på Speiderforum
 - en deltaker har meldt forfall og ingen av vara kunne delta. Vi må ta lærdom av dette og velge inn flere vara på neste kretsting
- Tilbakemeldinger fra møte med fylket rundt friluftslivets år. Meget godt møte.
Koordinering av de ulike organisasjonene og hva de planlegger i fremtiden.
Friluftslivets år er i fokus neste år. Et nasjonalt satsningsområde fra forbundet skal være å øke kompetansen rundt haikunnskap. Søke om støtte til å lære opp flere speidere. Det er også stor vekt på å kunne samkjøre kurs sammen med andre. Røde kors sammen med NSF eller 4H som eksempel. Tvers av organisasjoner er et stort ønske. Rimelig / gratis kurs.
Sarpsborggruppene har allerede en del erfaring med dette vedrørende friluftslivets uke i Landeparken. Trekker mye folk og et fint rekrutteringsarena.
Jan Ingar Båtvik - Østfold Botaniske forening holder gjerne foredrag og forteller om naturen for våre speidere.
Singlefjorden kystlag har også vært ivrig på å arrangere møter for våre speidere.

6. Neste møte



- Styret møtes neste gang på Høstforum De som kan møter kl 17:00
- Neste styremøte på skjerm settes til 23.09.24 kl 20:15 (Tore sender ut innkalling, Kristian fyller inn sakliste)